



PRESS RELEASE - COMMUNIQUE DE PRESSE

Mies, November 7 / le 7 novembre 2006

Endurance World Championship in 2007 *Championnat du Monde d'Endurance en 2007*

Following the mandate given during the 2006 FIM Congress by the Management Council, the Executive Board has decided that the 2007 Endurance World Championship would be organized without promoter.

The TV and commercial rights relating to the World Championship events will be returned to the respective FMNRs/Organisers. The FIM itself will play an important role in managing several aspects in connection with the organisation and coordination of all the events counting towards the Endurance World Championship.

A meeting gathering representatives of the FIM and of all the FMNR/Organisers concerned by the 2007 Endurance World Championship will be held at the FIM Headquarters on Wednesday 22 November to discuss the financial and logistical conditions that will apply to this World Championship. Another meeting will be held the following day (Thursday 23 November) with representatives of the various Teams taking part in this World Championship to explain to them the terms and conditions under which the Endurance World Championship will take place. The calendar will be published as soon as possible after these meetings.

A la suite du mandat donné lors du Congrès FIM 2006 par le Conseil de Direction, le Bureau Exécutif a décidé que le Championnat du Monde d'Endurance 2007 serait organisé sans promoteur.

Les droits TV et commerciaux des manifestations de ce Championnat du Monde seront confiés aux FMNR/Organisateurs respectifs. La FIM elle-même jouera un rôle important pour gérer différents aspects liés à l'organisation et à la coordination des manifestations comptant pour le Championnat du Monde d'Endurance.

Une réunion rassemblant des responsables de la FIM et les représentants des FMNR/Organisateurs concernés par le Championnat du Monde d'Endurance 2007 aura lieu au siège de la FIM le mercredi 22 novembre prochain afin de discuter des conditions financières et logistiques qui s'appliqueront à ce Championnat du Monde. Une autre séance réunira le lendemain (jeudi 23 novembre) les représentants des Teams participant à ce Championnat du Monde afin de leur expliquer les procédures et conditions qui prévaudront lors de ce Championnat du Monde. Le calendrier sera publié dès que possible après ces réunions.

Marc Pétier
FIM Press Officer/Attaché de Presse